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PROTOKÓŁ 0012.9.14.2015  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu  3 grudnia  2015 roku  
 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 110  Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 11.00- 11.20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyli Radni – Roman 
Foksowicz, Andrzej Matusiak – usprawiedliwieni. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Budżet Miasta na 2016 rok 

• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 

4. Wolne głosy i wnioski 

5. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji- Piotr Szereda. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3 

Budżet Miasta na 2016 rok 

• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 
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Małgorzata Filipowicz 
- Mamy w budżecie zaplanowane środki na remont schroniska – 25 tys. zł. 
Remont obejmuje kojce zlokalizowane  przy nowym budynku, kwarantanny. W 
ramach zadania zostanie wykonany remont części elewacji na budynku dyrekcji i 
budynku biurowo-socjalnym, w tym uzupełnienie obróbek blacharskich, 
uzupełnienie tynków, prace malarskie elewacji i stolarki metalowej, konserwacja 
pokrycia dachu. Remont kojców będzie obejmował montaż elementów 
ogrodzenia, wybiegów dla psów i montaż ścianek odgradzających wybieg 
zewnętrzny od budynku nowej kwarantanny. Jak byliśmy na kontroli to nowe 
kojce nie były przy nowym budynku. W odpowiedzi na wnioski pokontrolne 
czytamy, że na budynek starej kwarantanny były środki finansowe z 
odszkodowania   kopalni – 177 tys. zł. Czemu te środki nie zostały przeznaczone 
na remont budynku? Jaki jest sens remontować coś co zagraża bezpieczeństwu 
zwierząt jak i osób, które tam pracują. Dziwi mnie , że zwierzęta nie są w nowym 
budynku kwarantanny tylko w starym budynku.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Trzeba pamiętać, że odszkodowanie nie dotyczyło samego budynku tylko 
odszkodowania za szkody górnicze. Odszkodowanie nie jest przypisane na 
konkretną rzecz. Jest to odszkodowanie miasta za straty. W międzyczasie 
powstał zbiornik przeciwpożarowy. Nie ma  przyporządkowania konkretnych 
dochodów z odszkodowania do konkretnych wydatków.  
 
Janusz Buda 
 - Jeżeli chodzi o teren JZK to JSW poszukuje miejsca, aby kamień 
poeksploatacyjny składować. Poważnie brana jest pod uwagę lokalizacja w 
miejscu gdzie jest schronisko. W związku z tym prowadzenie na tym terenie 
poważniejszych inwestycji mija się z celem. Daliśmy sobie pół roku na to, aby 
temat dopracować. Będziemy docelowo szukać innego miejsca, aby schronisko 
wybudować od podstaw.  
 
Szereda Piotr 
 - Rozumiem, że jeżeli będziemy w miejscu schroniska chcieli zrobić składowisko 
odpadów kopalnianych to będzie możliwe uzyskanie odszkodowania i wówczas za 
te środki schronisko będzie przeniesione.  
 
Janusz Buda 
 - Tak.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Pan Dyrektor JZK  uznał, że te rzeczy są najbardziej potrzebne i pilne.  
 
Małgorzata Filipowicz 
 - Cały czas zastanawiam się nad budynkiem kwarantanny. Jest mowa o nowym 
budynku kwarantanny, ale w tym nowym  budynku kwarantanny psy nie 
przebywają po zabiegach. Po co ten budynek skoro psy są w starym budynku 
trzymane. Proponuję, aby psy były w nowym budynku kwarantanny a nad 
starym budynkiem pomyśleć.  
 
 
 



3 

 

Janusz Buda 
 - W poniedziałek na Komisji będzie Pan Dyrektor JZK wówczas dopytamy o 
szczegóły.  
 
Piotr Szereda 
 - Chciałabym poruszyć temat mieszkań przy al. Jana Pawła II. Urząd 
Marszałkowski chciałby, aby mieszkańcy wykupili swoje mieszkania. Chciałbym 
zapytać czy miasto interesowało się przejęciem tego budynku? 
 
Beata Olszok 
 - Ok 7 lat były  takie propozycje, ale ze względu na nakłady finansowe i stan 
budynku nie zdecydowaliśmy się jako miasto na jego przejęcie. Mamy wolny  
rynek i zanim zapadnie konkretna decyzja dotyczącą tego budynku mieszkańcy 
znajdą pewnie jakieś wewnętrzne rozwiązania. Niekoniecznie wszyscy będą się 
kwalifikowali do przejścia na mieszkania komunalne. Trzeba odpowiednie kryteria 
spełnić. Jeżeli budynek zagrażałby mieszkańcom to należałoby się zastanowić co 
zrobić i na okres przejściowy szukać tym osobom mieszkań.  Ten i ubiegły rok 
mieliśmy dobry pod względem zasiedleń. Na ul. Gagarina powstało 70 mieszkań i 
mogliśmy wykonać jakieś ruchy na naszych zasobach.  
 
Piotr Szereda 
 - Czy ten budynek jest do wysiedlenia czy uratowania? 
 
Beata Olszok 
 - Do uratowania jest, ale potrzebne są odpowiednie nakłady finansowe. 
 
Piotr Szereda 
 - Jeżeli mieszkańcy wpłaciliby np. po 20 tys. zł to czy taka kwota starczyłaby na 
pierwsze ruchy remontowe? 
 
Ryszard Rakoczy 
 - Nie. 200 tys. zł należałoby dać na ekspertyzę.  
 
Małgorzata Filipowicz 
 - Mamy w budżecie kwotę na zadanie - remonty chodników. Czy będzie 
uzupełnione to zadanie o remonty na innych ulicach? 
 
Ryszard Rakoczy 
 - Tak. Będziemy uzupełniać to zadanie o pozostałe zadania, które naszym 
zdaniem są niezbędne do wykonania. Nie wszystkie zadania są wypisane. Dojdą 
remonty chodników przy ul. Marusarzówny, 1 Maja, Śląskiej, Zielonej, 
Wrocławskiej, Warmińskiej.  
 

• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia.  
 

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  

 

Protokołowała    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Monika Dulewicz      Piotr Szereda 
 

 


